
 
 
 
 

 
Vragen Weerter VVD: Jaarrekening 2022 
 

• Pg 12 Overheveling saldo snoeien bomen. Worden elk jaar gesnoeid. Dan dubbel budget? En is er 
dan wel voldoende capaciteit om werk uit te voeren? 

• Pg 16 functionaris mensenhandel is benoemd. Wegens gebrek aan capaciteit beleid beperkt 
uitgevoerd? 

• Pg 26 Acties Keyport: blijven leerlingen later ook werken in Weert? En mbt Magical Mystery Tour: 
(slechts) 37 jongeren hebben deelgenomen, wat was de doelstelling?  

• Pg 30 is experimenteerruimte onderwijs nog nodig gelet op de resultaten? 

• Pg 69 Gebruik data digitale kanalen: wordt rekening houdend met AVG/Wet Privacy, 
bewaartermijnen?  

• Pg 83 OZB: Tarief is dus eigenlijk te hoog geweest (oftewel WOZ-waardes te laag ingeschat): is dat 
een verkeerde inschatting van de gemeente of BsGW? 

• Pg 84 Kwijtscheldingen: Waarom wel meer kwijtscheldingen voor afval en minder voor riool in 
vergelijking met de begroting? 

• Pg 103 wordt nog verdere actie ondernomen ivm verboden gebruik conventionele PL(?)-lampen? 
Status hiervan in Weert is niet bekend. Stijging kosten te verwachten? 
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